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Radek Kotas

FOTO Vrecionová očkována přímo v europarlamentu.
Lékaři Šmucler a Šťastný zděšeni. Oba si toho všimli

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/FOTO-Vrecionova-ockovana-primo-v-europarlamentu-Lekari-Smucler-a-Stastny-
zdeseni-Oba-si-toho-vsimli-764576

09.11.2024 17:23 | Monitoring

Europoslankyně Veronika Vrecionová (ODS) v tomto týdnu
vyrazila na očkování proti chřipce i proti covidu zároveň a
sdílela doporučení, aby ji v tom následovali i další lidé. „Vřele
doporučuji všem, blíží se sezóna respiračních onemocnění a je
dobré se proti nim chránit!“ uveřejnila společně s fotografií z
aplikace očkovacích látek. Namísto chuti zajít si k lékaři pro
novou dávku očkování proti covidu však její příspěvek vyvolal u
části lékařů zděšení. „Kdo že to v tom Evropském parlamentu
očkuje? Sekretářky?“ děsí se někteří nad průběhem vakcinace
v unijních institucích.

Foto: Redakce 
Popisek: Veronika Vrecionová
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Europoslankyně Vrecionová se svým rozhodnutím rozhodla přidat k
řadě zájemců o očkování proti covidu-19, jejichž počty s příchodem
podzimu opět rostou. Od 1. září již hlásí portál Ministerstva
zdravotnictví a Ústavu zdravotnických informací a statistiky ČR
aplikaci 250.853 vakcín proti covidu-19 a v mnohé dny přicházejí do
ordinaci pro novou dávku i tisíce lidí.

Ministerstvo varuje, že covid-19 „stále představuje riziko pro veřejné
zdraví a očkování je jedním z nejefektivnějších nástrojů prevence“ a
doporučilo tak sjednocení podzimních očkovacích kampaní proti
chřipce a covidu-19 tím, že se to „může jevit jako vhodné nejen z
důvodu zaměření na stejné cílové skupiny, ale také s ohledem na
jejich organizaci a komunikaci“.

Právě pro ministerstvem doporučované sjednocení očkování proti
chřipce a covidu-19 se rozhodla také europoslankyně, jež si nechala
do každé své ruky aplikovat odlišnou očkovací látku a následně
doporučila i ostatním, aby ji následovali. „Vřele doporučuji všem,
blíží se sezóna respiračních onemocnění a je dobré se proti nim
chránit!“ nabádá Vrecionová.

https://onemocneni-aktualne.mzcr.cz/vakcinace-cr
https://mzd.gov.cz/wp-content/uploads/2024/08/Doporuceni-k-ockovani-proti-covidu-19-pro-sezonu-2024-2025.pdf
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Na aplikaci vakcín nemusela chodit ani nikterak daleko od svého
pracoviště, jelikož pro novou tečku za koronavirem – jak očkování
proti covidu nazývala před časem oficiální česká kampaň na
podporu vakcinace – si došla přímo v paláci Evropského parlamentu.

Včera jsem si zašla u nás v Evropském parlamentu na vakcínu proti chřipce i proti
covidu. ????

 Vřele doporučuji všem, blíží se sezóna respiračních onemocnění a je dobré se proti
nim chránit! pic.twitter.com/2wQrPQ3pmc

— Veronika Vrecionová (@vrecionova) November 7, 2024

To se však minulo účinkem a místo zájemců o (dvoj)vakcinaci
naopak sdělení europoslankyně vzedmulo zděšení u některých
lékařů.

„A kdo že to v tom Evropském parlamentu očkuje? Sekretářky?
Neví, že by měli mít při poskytování invazivního výkonu rukavice?
Na to asi bruselská regulace ještě nedosáhla,“ zhodnotil aplikaci
očkovací látky bývalý poslanec, lékař Boris Šťastný (AUTO).

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=2219
https://t.co/2wQrPQ3pmc
https://twitter.com/vrecionova/status/1854413873970880661?ref_src=twsrc%5Etfw
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A kdo že to v tom Evropském parlamentu očkuje? Sekretářky? Neví, že by měli mít
při poskytování invazivního výkonu rukavice? Na to asi bruselská regulace ještě
nedosáhla.????????

— Boris Šťastný (@borisstastny) November 7, 2024

Ještě více tím byl zaskočen prezident České stomatologické komory
Roman Šmucler, jenž takovouto situaci označil za peklo.

„Evropská unie velmi přísně reguluje, jak se má poskytovat péče.
Ten člověk v bílém (neznám vzdělání) si na očkování nevzal
rukavice. Ruce zdobí mohutné hodinky, asi nedezinfikované.
Působivá je emetní miska (ano, na zvracení), na odpad? Léky? Jen
doufám, že ta černá lavice je ve zdravotnickém zařízení. Očkování v
jeden den dvou vakcín je možná dobré, možná ne, nemáme studie.
Celkově je to reklama na lék na předpis. No a teď něco říkejte
zdravotníkům v ČR, že po nich něco chceme, aby dodržovali…“
napsal Šmucler k aplikaci vakcín přímo v prostorách Evropského
parlamentu, která ho nemálo šokovala.

Tohle je peklo. Evropská unie velmi přísně reguluje, jak se má poskytovat péče. Ten
člověk v bílém (neznám vzdělání) si na očkování nevzal rukavice. Ruce zdobí
mohutné hodinky, asi nedezinfikované. Působivá je emetní miska (ano, na
zvracení), na odpad? Léky? Jen doufám, že ta… pic.twitter.com/RSvcVWu401

— Roman Šmucler (@smucler) November 7, 2024

Psali jsme:

Rodí se méně dětí. Souvislost s vakcínami?
Fiala se smál, pak vyvrátili jeho čísla
Smrt senátora ODS. Z okolností prý mrazí
Dosadím Kennedyho, slíbil Trump. Farma lobby
nepotěší
Vakcíny, SMSky a von der Leyenová: Už za
měsíc začíná soud
Zdroje:

https://twitter.com/borisstastny/status/1854487499852157236?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/RSvcVWu401
https://twitter.com/smucler/status/1854508555988050131?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Rodi-se-mene-deti-Souvislost-s-vakcinami-Fiala-se-smal-pak-vyvratili-jeho-cisla-764203
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Rodi-se-mene-deti-Souvislost-s-vakcinami-Fiala-se-smal-pak-vyvratili-jeho-cisla-764203
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Smrt-senatora-ODS-Z-okolnosti-pry-mrazi-764045
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Smrt-senatora-ODS-Z-okolnosti-pry-mrazi-764045
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Dosadim-Kennedyho-slibil-Trump-Farma-lobby-nepotesi-763856
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vakciny-SMSky-a-von-der-Leyenova-Uz-za-mesic-zacina-soud-762846
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https://mzd.gov.cz/wp-
content/uploads/2024/08/Doporuceni-k-
ockovani-proti-covidu-19-pro-sezonu-2024-
2025.pdf

https://onemocneni-aktualne.mzcr.cz/vakcinace-
cr

https://t.co/2wQrPQ3pmc

https://t.co/RSvcVWu401

https://twitter.com/borisstastny/status/1854487499852157236?
ref_src=twsrc%5Etfw

https://twitter.com/smucler/status/1854508555988050131?
ref_src=twsrc%5Etfw

https://twitter.com/vrecionova/status/1854413873970880661?
ref_src=twsrc%5Etfw

Přidejte si PL do svých oblíbených zdrojů na Google Zprávy.
Děkujeme.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše,
co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými
zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.
reklama

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Dosadim-Kennedyho-slibil-Trump-Farma-lobby-nepotesi-763856
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vakciny-SMSky-a-von-der-Leyenova-Uz-za-mesic-zacina-soud-762846
https://news.google.com/publications/CAAqBwgKMPC5pQsww8S9Aw?hl=cs&gl=CZ&ceid=CZ%3Acs
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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Článek obsahuje štítky

EP , EU , Evropská unie , Evropský parlament , očkování , ODS ,
Šmucler , Šťastný , vakcína , Vrecionová , zdravotnictví , vakcinace
, koronavirus , COVID-19

Váš názor? (Hlasovalo 0 čtenářů)

Souhlasíte, že jsou obavy ohledně aplikace vakcín v Evropském
parlamentu opodstatněné?

 

Rozhodně nesouhlasím  

Spíš nesouhlasím  

Nevím  

Spíš souhlasím  

Rozhodně souhlasím

koronavirus

Více aktuálních informací týkajících se COVID-19 naleznete na
oficiálních stránkách MZ ČR. Přehled hlavních dezinformací o
COVID-19 naleznete na oficiálních stránkách MV ČR. Pro aktuální
informace o COVID-19 můžete také volat na Informační linku ke
koronaviru 1221. Ta je vhodná zejména pro seniory a osoby se
sluchovým postižením.

Zcela jiné informace o COVID-19 poskytuje například Přehled mýtů
o COVID-19 zpracovaný týmem Iniciativy 21, nebo přehled Covid z
druhé strany zpacovaný studentskou iniciativou Změna Matrixu,
nebo výstupy Sdružení mikrobiologů, imunologů a statistiků.

https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/EP
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/EU
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Evropsk%C3%A1%20unie
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Evropsk%C3%BD%20parlament
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/o%C4%8Dkov%C3%A1n%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/ODS
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C5%A0mucler
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C5%A0%C5%A5astn%C3%BD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vakc%C3%ADna
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Vrecionov%C3%A1
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/zdravotnictv%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vakcinace
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/koronavirus
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/COVID-19
https://koronavirus.mzcr.cz/
https://www.mvcr.cz/cthh/clanek/koronavirus-prehled-hlavnich-dezinformacnich-sdeleni.aspx
https://covid-19.infolinky.textcom.cz/app/
https://www.chcetetozase.cz/?utm:source=plcz
https://iniciativa21.cz/kdo-jsme/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/covid-z-druhe-strany/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/o-nas/?utm_source=plcz
https://smis-lab.cz/
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COVID-19

Více aktuálních informací týkajících se COVID-19 naleznete na
oficiálních stránkách MZ ČR. Přehled hlavních dezinformací o
COVID-19 naleznete na oficiálních stránkách MV ČR. Pro aktuální
informace o COVID-19 můžete také volat na Informační linku ke
koronaviru 1221. Ta je vhodná zejména pro seniory a osoby se
sluchovým postižením.

Zcela jiné informace o COVID-19 poskytuje například Přehled mýtů
o COVID-19 zpracovaný týmem Iniciativy 21, nebo přehled Covid z
druhé strany zpacovaný studentskou iniciativou Změna Matrixu,
nebo výstupy Sdružení mikrobiologů, imunologů a statistiků.

autor: Radek Kotas

Mgr. et Mgr. Jakub Michálek byl položen dotaz

náhrady

https://koronavirus.mzcr.cz/
https://www.mvcr.cz/cthh/clanek/koronavirus-prehled-hlavnich-dezinformacnich-sdeleni.aspx
https://covid-19.infolinky.textcom.cz/app/
https://www.chcetetozase.cz/?utm:source=plcz
https://iniciativa21.cz/kdo-jsme/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/covid-z-druhe-strany/?utm_source=plcz
https://zmenamatrixu.cz/o-nas/?utm_source=plcz
https://smis-lab.cz/
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-et-Mgr-Jakub-Michalek-61230
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-et-Mgr-Jakub-Michalek-61230
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=159570
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Proč jste je začali řešit až teď? A proč je nezrušíte úplně? Platy
máte přeci dost vysoké, tak na co ještě nějaké náhrady? A máte
nějak zjištěno, jaká je vůle systém náhrad změnit? Já o tom dost
pochybuji, když sleduji debatu o navyšování vašich platů. Ema

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 23

 
 


